
ZAPISNIK 

 

sa 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Cresa koja je održana 7. srpnja 2023. godine, u Gradskoj 
vijećnici Grada Cresa, s početkom u 18.30 sati.  

Na sjednici je prisutno 12 vijećnika i to potpredsjednik Robert Kučić te vijećnici: Lara Bressan 
Antonina, Marčelo Damijanjević, Mladen Dragoslavić, Marko Kaštelan, Iva Krivičić Miočić, Damir 
Kučić, Natalija Marelić Tumaliuan, Erik Mujagić, Roby Orlić, Eđidio Sepčić i Đanino Sučić. Odsutna: 
Eliana Zec Solina.  

Na sjednici su još prisutni: Marin Gregorović, gradonačelnik Grada Cresa; Marko Ferlora, 
pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela; Walter Salković, voditelj Odsjeka za stručne poslove 
Gradonačelnika i Gradskog vijeća; Luka Vuković Župan, voditelj Odsjeka za imovinsko-pravne, opće 
poslove i javnu nabavu (za 9. točku dnevnog reda); Stefano Negovetić, ravnatelj Gradske knjižnice i 
čitaonice „Frane Petrić“ (za 3. točku dnevnog reda); Jelena Dunato, ravnateljica Creskog muzeja (za 
4. točku dnevnog reda); dr. Ugo Toić, direktor Otočne razvojne agencije (za 5. točku dnevnog reda); 
Neven Kruljac, član uprave Komunalnih usluga Cres Lošinj i Vodoopskrbe i odvodnje Cres Lošinj (za 
6., 7. i 8. točku dnevnog reda). 

Potpredsjednik Robert Kučić otvorio je 16. sjednicu Gradskog vijeća te je obavijestio vijećnike 
da je predsjednica Gradskog vijeća Natalija Marelić Tumaliuan 3. srpnja 2023. podnijela ostavku na 
dužnost predsjednice Vijeća.  

Potom je predložio dopunu dnevnog reda točkom 2. „Izbor predsjednika Gradskog vijeća“ 
koju je sukladno odredbama Poslovnika predložilo više od 1/3 ukupnog broja vijećnika te pročitao 
cijeli prijedlog dnevnog reda. 

U raspravi je vijećnik Đanino Sučić predložio da, zbog opsežnog dnevnog reda, 16. sjednica 
sadrži prvih devet točaka predloženog dnevnog reda, a da se za preostale točke sazove nova 
sjednica.  

Gradonačelnik Marin Gregorović predložio je da se nakon određene točke dnevnog reda 
napravi pauza i sjednica nastavi kad se klubovi vijećnika dogovore, umjesto sazivanja nove sjednice 
što bi zbog propisane procedure potrajalo znatno duže. Iva Krivičić Miočić podsjetila je da Poslovnik 
omogućava da se sjednica prekine i nastavi u drugom terminu pa smatra da je to bolja opcija. 
Đanino Sučić složio se s tim prijedlozima  

Jednoglasno je usvojen sljedeći  

Dnevni red: 

Usvajanje zapisnika s 15. sjednice Gradskog vijeća održane 26. travnja 2023. godine 

- Odluka o utvrđivanju dana početka mirovanja mandata vijećnici Gradskog vijeća i početku 

obnašanja vijećničke dužnosti zamjenika vijećnika 

1. Aktualni sat 

2. Izbor predsjednika Gradskog vijeća 

3. Izvješće o radu i izvršenje financijskog plana za 2022. godinu Gradske knjižnice i čitaonice „Frane 

Petrić“ 

4. Izvješće o radu i financijsko izvješće za 2022. godinu Creskog muzeja  

5. Financijsko izvješće, završni račun i realizacija programa rada za 2022. godinu trgovačkog društva 

OTRA d.o.o.  

6. Vodoopskrba i odvodnja Cres Lošinj d.o.o. – Izvješće o poslovanju za 2022. godinu  

7. Komunalne usluge Cres Lošinj d.o.o. – Izvješće o poslovanju za 2022. godinu  

8. Izvješće o poslovanju za 2022. godinu trgovačkog društva Elektro-voda d.o.o.  
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9. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra nekretnine pod oznakom č.zem. 1467/11 k.o. 

Valun  

10. Prijedlog zaključka o zamjeni zemljišta za potrebe proširenja groblja u naselju Cres  

11. Prijedlog zaključka o sklapanju ugovora o zamjeni nekretnina te razvrgnuću suvlasništva na 

nekretninama za potrebe izgradnje javne prometnice OU-10 u Cresu  

12. Prijedlog zaključka o sklapanju ugovora o otkupu nekretnine za potrebe izgradnje javne 

prometnice OU-10 u Cresu  

13. Prijedlog zaključka o utvrđenju najpovoljnije ponude i sklapanju kupoprodajnog ugovora za 

suvlasnički dio  nekretnine oznake č. zem. 1781/1 k.o. Martinšćica  

14. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama odluke o uređenju prometa na području Grada Cresa  

15. Prijedlog odluke o organizaciji, načinu naplate i kontroli parkiranja na javnim parkiralištima na 

kojima se vrši naplata na području Grada Cresa  

16. Prijedlog odluke o donošenju plana, programa i načina upoznavanja stanovništva Grada Cresa s 

opasnostima od požara  

17. Prijedlog provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na području Grada Cresa za 2023. 

godinu  

18. Izvješće o stanju zaštite od požara i stanju provedbe godišnjeg provedbenog plana za područje 

Grada Cresa za 2022. godinu  

19. Prijedlog odluke o prvim izmjenama i dopunama Proračuna Grada Cresa za 2023. godinu s 

pratećim aktima  

S 11 glasova „za“ i jednim suzdržanim usvojen je zapisnik s 15. sjednice Gradskog vijeća 
održane 26. travnja 2023. godine. 

Predsjednik Mandatnog povjerenstva Marčelo Damijanjević pročitao je izvješće Mandatnog 
povjerenstva o mirovanju mandata vijećnice Gradskog vijeća, određivanju zamjenika i početku 
obnašanja vijećničke dužnosti zamjenika vijećnika.  

 

Odluka: 

Utvrđuje se da s danom 12. lipnja 2023. godine, iz razloga podnošenja zahtjeva za stavljanje 
mandata u mirovanje, počinje teći mirovanje mandata vijećnici Gradskog vijeća Grada Cresa Sanji 
Tomić, izabranoj s Kandidacijske liste HDZ-HRAST-Hrvatski suverenisti. 

Utvrđuje se da s danom 12. lipnja 2023. godine vijećničku dužnost počinje obnašati zamjenik 
vijećnika MLADEN DRAGOSLAVIĆ. 

Vijećnik Mladen Dragoslavić potom je pročitao i potpisao svečanu prisegu gradskog vijećnika. 

 

Ad. 1. 

Iva Krivičić Miočić postavila je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Molim informaciju o statusu obrade zahtjeva o zakupu poljoprivrednog zemljišta i 
predviđenim rokovima do stupanja u posjed. 

2. Jako puno roditelja je izrazilo nezadovoljstvo zbog organizacije Fringe festivala i potpisali su 
peticiju. Roditelji smatraju da bi burlesku i varijete trebalo održati u zatvorenom prostoru, a ne da 
se ona izvodi na terasama ugostiteljskih objekata. Može li Grad apelirati na organizatore i partnere 
ovog festivala da se ti performansi organiziraju u kasnim večernjim satima i da djeca ne budu 
izložena predstavama koje možda nisu primjerene njihovom uzrastu?  

3. Je li riješen problem zdravstvenog osoblja, odnosno medicinske sestre ili brata koji bi radio 
uz našu doktoricu opće prakse? 
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Đanino Sučić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Zanima me koliko je naplaćeno kazni za prekršaj protiv odluke o zabrani radova tijekom 
turističke sezone. Naime, za kršenje te odredbe propisane su kazne od 25-50 tisuća kuna. 
Iz mojih saznanja, koja sigurno nisu potpuna, računajući broj gradilišta i množeći to s danima rada i 
prosječnim iznosom kazne od oko 5.000 eura došao sam do zbroja od 130.000 eura odnosno preko 
milijun kuna koji je gradski proračun trebao uprihoditi od prekršitelja gradske odluke. Zanima me 
jesam li dobro izračunao, koliko ste u stvari kazni izrekli, i u kojem iznosu te je li taj iznos već u 
današnjem proračunu ili ćemo za toliki iznos morati raditi novi rebalans? 
Naravno, ovdje želim reći da mi je neshvatljivo da pojedini izvođači radova toliko bezobrazno 
ignoriraju odluke ovog Gradskog vijeća da to graniči s podcjenjivanjem i odnosom prema lokalnom 
stanovništvu i našim gostima. 
2. Zabrinuti građani kontaktirali su me, pa eto dopustite da prenesem informaciju iz druge 
ruke, od ljudi koji su po svemu svjedočili ili imaju saznanja iz prve ruke da su prilikom tlačnih proba 
na sustavima u Miholašćici na potezu Kimen - Gauza. Građani su, posebno u Miholašćici, zabrinuti 
da će se cijeli posao postavljanja cijevi morati ponoviti i da će ponovno biti sve raskopano. Jesu li 
saznanja naših sugrađana točna, što se dogodilo i zašto te kako će se dalje razvijati situacija? 
3. I dalje imamo velikih problema na trajektnim pristaništima. Mnoga vozila pretječu kolonu i 
to vrlo bahato, a ne postoji sustav koji ih dovodi u red. Kad bi se barem postavile vodene barijere 
duž trake za čekanje trajekta, pa da se onemogući pretjecanje kolone, omogući dolazak stanovnika 
Porozine i Merga u svoja naselja, ali i osigura da naši sugrađani koji idu na unaprijed dogovorene 
termine primjerice kod liječnika ne moraju strepiti hoće li izgubiti termin i onda ponovno čekati 
mjesecima na red. Obećanja o trećoj traci na Mergu su dana ali nikako da vidimo realizaciju. 
4. Imamo li dostatan broj komunalnih redara tijekom turističke sezone? Problema je mnogo, 
teren je velik, a preuzeli smo ne samo obveze koje imaju drugi gradovi, nego naše odluke određuju 
da naši redari reguliraju i buku i promet. Prije dvije godine, gradonačelniče, obećali ste da će policija 
preuzeti reguliranje prometa u mirovanju. Zanima me u kojoj smo fazi, jesu li to oni preuzeli ili je to 
i dalje naša obveza, hoćemo li konačno vidjeti prometne redare u odorama koje su kupljene i 
uskladištene. Vezano uz rad komunalnog redarstva, građani i dalje javljaju o problemima na javnim 
površinama, tako je prilikom nedavnog ulaska vozila Hitne u Grad bilo iznimno teško proći kraj svih 
pokretnih i manje pokretnih stolova, naprava, stolica, suncobrana i slično. Molim Vaš komentar. 
5. Na nekim područjima grada (imam dojave s dijela Melina, Varozine i Zagrebačke) značajno 
oscilira napon. Moguća su i oštećenja na opremi. Zbog čega se to događa. Ima li HEP neki problem 
(osim s elektranom Trinket i time što HEP krši odluku o zabrani gradnje) u sustavu. 

Lara Bressan Antonina postavila je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Svi mi koji smo često na cesti, bilo da su to naše državne ili županijske prometnice svjedoci 
smo velikog broja biciklista na cesti. Zdrav i poželjan način bavljenja sportom postaje opasnost kada 
se spoji veliki broj vozila, vozači većih vozila poput kampera koji su često neiskusni za volanom tih 
vozila, neosvijetljene prometnice i niz drugih faktora. Čudo je da nema više nezgoda i ozlijeđenih. 
Na potezu prometnice od Nerezina do Osora i u Malom Lošinju od Privlake do Poljane postoje 
biciklističke i pješačke trake. U Cresu bi takve trake hitno trebale od Kandije (tamo gdje su Plodine) 
prema Gauzi, na državnoj cesti ali i na nizu drugih prometnica. Želim potaknuti odgovorne da o 
ovom problemu ozbiljno razmisle. 
2. Mnogi otoci, rijeke, vijadukti, kanjoni i slično imaju prometne oznake. No ne i Cres. Voljela 
bih kada bi se u Hrvatskim cestama držali propisa i označili otok na koji se dolazi vozilom. To znači 
da bi na Porozini, Mergu i na mostu u Osoru trebala stajati oznaka da ste stigli na Cres. Često se 
događa da gosti misle da trajektom stižu na Lošinj, a dodatno ih zbunjuje tabela Grada Malog 
Lošinja pred Belejom. 
3. Dječje gradsko vijeće još se nije sastalo, a nije ni konstituirano. Obveza grada kao prijatelja 
djece trebala bi biti da se konstituira i djeluje Dječje gradsko vijeće. 
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Marko Kaštelan postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. S obzirom da zgrada Susajde ide u obnovu, je li u njoj predviđen prostor za mlade? 

2. Zgrada starog vrtića je u jako lošem stanju. Planira li se njezino uređenje? 

3. Već sam više puta postavljao pitanje u vezi vožnje motorima po starom gradu. Uzalud je 
postavljanje znakova ukoliko to nitko ne nadzire. 

4. Nedavno je održan festival burleske. Mislio sam da je Cres turistička destinacija za obitelji i 
za obiteljski turizam. Hoćete li vi kao gradonačelnik uvažiti nezadovoljstvo velikog broja građana i 
što mislite po tom pitanju poduzeti?  

Damir Kučić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Krajem lipnja donesena je Uredba o uslužnim područjima kojom bi vodovod Cres-Lošinj 
trebao ići pod Krk pa me zanima što je napravljeno po tom pitanju.  

2. Može li se organizirati javno predstavljanje projekta Susajda kako bi građani bili upoznati s 
njime? 

3. Postoji li mogućnost da fizioterapeut dođe raditi u Cres jer ima puno građana koji odlaze u 
Lječilište Veli Lošinj? 

Marčelo Damijanjević postavio je sljedeće vijećničko pitanje: 

1. Gradonačelnik je i predsjednik Turističke zajednice pa ga molim da informira Gradsko vijeće 
o turističkim pokazateljima u prvih šest mjeseci jer su neke naše susjedne destinacije imale lošije 
rezultate. Moj je dojam da situacija nije tako loša. 

Eđidio Sepčić postavio je sljedeće vijećničko pitanje: 

1. U centru grada nalazi se Galerija Mate Solis i zanima me što će biti s tim prostorom. 

Roby Orlić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Prije nekoliko godina na Odboru za gospodarstvo se govorilo o uvođenju gospodarske 
kartice koju će dobiti stanovnici Grada Cresa i na temelju koje će moći ostvarivati popust. Svakog 
ljeta u Cresu sve poskupi, uvijek je opravdanje turizam, pa me zanima može li Grad sazvati sastanak 
sa creskim gospodarstvenicima, trgovcima, ugostiteljima, građevinarima, koji bi bili voljni 
sudjelovati u  toj gospodarskoj kartici. Treba paziti da se ta kartica ne zloupotrebljava kao što se 
zloupotrebljavaju ostali popusti koje koriste ljudi koji imaju prijavljeno prebivalište na otoku Cresu, 
a uopće tu ne žive.  

2. Na portalu Gradonačelnik.hr pisalo je o tome kako Grad odvaja poprilična sredstva za 
subvencije studentima i učenicima. Zanima me jesu li ta sredstva namijenjena zanimanjima koja 
nedostaju na Cresu? Zar ne bi bilo pametno financirati primjerice zdravstvenu struku, policajce i 
druga zanimanja koja nam kronično nedostaju, postaviti neke uvjete pa da se ti učenici i studenti po 
završetku školovanja vrate na otok i ostanu tu živjeti. Isto tako bi se moglo dogovoriti s 
gospodarstvenicima na otoku, kao što je napravljeno u nekim drugim sredinama, da primjerice 
vlasnik restorana financira konobara ili kuhara, pa da se on vrati na otok, a ne da svi nakon 
studiranja odu i da se taj novac baca iz gradskog proračuna.  

3. Vezano za festival, zanima me s pravne strane tko je bio zadužen za davanje dozvola da se 
taj festival održi u Cresu, kako je moguće da se kao sponzor javlja Grad Cres, a da Grad Cres nema 
pojma o nekim stvarima. Tko je izdao dozvolu za održavanje bez obzira radilo se o javnom ili 
privatnom prostoru? 

Mladen Dragoslavić postavio je sljedeće vijećničko pitanje: 

1. Svaki put ću postavljati pitanje što Grad čini u vezi alohtone divljači, poziva li na odgovornost 
lovačka društva. Ne znam koliko pratite situaciju, ali mi smo dovedeni do zida. U kombinaciji sa 
sušama koje su bile prošle godine, a izgleda da će biti i ove, mislim da će u vrlo kratko vrijeme 
rezultirati totalnim krahom poljoprivrede na otoku Cresu ne samo ovčarstva nego i svih vezanih 
grana tako da mislim da je to pitanje od esencijalne važnosti.  
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Robert Kučić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Prošle godine upozorio sam na problem parkiranja na dnu Zagrebačke ulice. Iako ste mi 
obećali da će se problem riješiti, i dalje se ponavlja ista situacija. Vozila na kraju Zagrebačke 
onemogućavaju okretanje vozila koja se upute niz tu ulicu pa se onda svi moraju unazad vraćati do 
kule. 

2. Na kraju takozvane trase odnosno puta koji od Pišća vodi sve do Bućeva kod Valuna, na 
samom spoju s asfaltiranom prometnicom nalazi se hidrant. Na tom je hidrantu uvijek bila špina 
(slavina). Mnogim našim gostima koji se pješke ili biciklama upute od Cresa prema Gerbinu to je bila 
mogućnost da nadopune svoje boce s vodom i osvježe se. Nedavno je špina uklonjena, a njena 
pozicija razglašena je među ljubiteljima creske prirode. Molim da se špina vrati na to mjesto. Ne 
vjerujem da je na njoj bila značajno velika potrošnja vode, ali je bila jedna dobrodošla usluga našim 
gostima koji se bave „outdoor turizmom“ što strateški dokumenti naše turističke zajednice smatraju 
posebno dobrim. 

3. Biciklisti i pješaci i naš centar grada nisu dobar spoj. Svjedoci smo mnogih neugodnih susreta 
koji rezultiraju padovima, ponekad i uz samu morsku obalu. Obzirom da idemo prema špici 
turističke sezone, možemo li napraviti nešto da se situacija regulira jer samo znakovi na ulazu u grad 
očigledno nisu dovoljno. 

Gradonačelnik Marin Gregorović je dao sljedeće odgovore: 

- Pitanje parkiranja u Zagrebačkoj ulici: Ove godine već je izašlo na teren komunalno 
redarstvo, evidentirali su ta vozila i idu kazne. Uskoro će se ponovno uspostaviti sustav prometnog 
redarstva pod malo povoljnijim uvjetima s drugom tvrtkom koja nam pruža iste usluge u pola cijene. 
Procijenili smo da taj sustav vrijedi te novce, a ono prije je bilo preskupo za uslugu koju smo 
dobivali. U ovoj sezoni, kao i nekoliko prethodnih, za razliku od onih prethodnih, nema više 
sezonskih policajaca, nešto što mi ne osiguravamo, a uvijek smo sufinancirali hranarinu. Nažalost, i 
uz to sufinanciranje očito je taj kadar deficitaran pa onda MUP to ne može osigurati u dovoljnoj 
mjeri pa smo odlučili da je svrsishodnije da mi uzmemo natrag prometno redarstvo i mislim da 
ćemo to, što se tiče prometa u mirovanju, uspjeti regulirati. Ići će kazne idući tjedan. Sustav je 
upogonjen i vjerujem da će pokazati rezultate idućih tjedana.  

- Što se tiče hidranta, znam gdje je hidrant, znam gdje je špina, ali nisam znao da je uklonjena. 
Ako nije bilo nikakvog kvara mislim da bi je trebalo vratiti i vjerujem da ćemo s Vodovodom brzo 
riješiti taj mali komunalni problem. 

- Biciklisti u centru: svi primjećujemo da to izaziva nelagodu posebno u večernjim satima. 
Mijenjali smo ove godine znakove s obzirom da su dosadašnji bili neprikladne veličine pa nisu bili 
dovoljno vidljivi, ali to su i dalje znakovi obavijesti, a ne zabrane jer u našoj odluci takve zabrane ne 
postoje pa čak ni u ljetnim mjesecima ni u nekim satima. Mislim da bi bilo zgodno, i da će Odbor za 
promet to prihvatiti, da se ide u izmjenu Odluke o prometu iza sezone i da se to regulira konkretnije 
i sustavnije jer ako s jedne strane zabranimo biciklistima, a dozvoljeno je motornim vozilima do 
određene tonaže da se kreću centrom grada, kad je to bila ideja da pomognemo našim 
sugrađanima da riješe neke probleme koje imaju u staroj jezgri, sad se pokazalo da je to uzelo maha 
i da ćemo to morati regulirati na neki drugi način. Moj prijedlog će biti da to bude koncesijom, pa 
neće moći svatko prometovati nego samo onaj koji ostvari uvjete odnosno dobije koncesiju. 

- Alohtona divljač: Tema je izuzetno ozbiljna i što god radili nismo zadovoljni rezultatima. 
Upozorili smo na to Predsjednika Republike, u kontaktu sam s ministricom poljoprivrede. Unazad 
nekoliko godina je sastavljen dobar opis problema kojeg smo i njoj prezentirali. Trebao je biti 
sastanak krajem svibnja, ali je odgođen. Vjerujem da će se taj sastanak održati sa svim 
zainteresiranim stranama. Održan je sastanak u Primorsko-goranskoj županiji s lovoovlaštenicima 
na području Cresa na kojem sam jasno izrazio negodovanje načinom na koji oni funkcioniraju. 
Uzimajući u obzir okolnost da su oni, kako kažu, volonteri i nije njihovo da to rade puno radno 
vrijeme, međutim, jasan je pokazatelj, i to ću opet istaknuti, da imamo dva lovačka društva na 
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administrativnom području Cresa od kojih jedno svoj posao radi poprilično korektno jer je njima cilj 
da se to istrijebi, a kod drugog postoji prostor za poboljšanje. Ja sam izravno rekao da, kad im 
istekne koncesija, ako ovako nastave vršiti svoju dužnost, mi nećemo biti suglasni da im se to 
produži. O tome odlučuje Županijska skupština, ali vjerujem da će stav Grada biti uzet u 
razmatranje. Prije rebalansa županijskog proračuna održao sam sastanak s primorsko-goranskim 
županom, apelirao sam da osiguraju sredstva za pomoć ovčarstvu. Nakon što je rebalans izglasan 
odobreno je 30.000 eura koje ćemo usmjeriti na način koji se dogovorimo s ovčarima, prema 
njihovim potrebama, za sad je stav da bi taj novac trebao ići ka sustavnom rješavanju problema, 
dakle probijanju puteva, da se, koliko je moguće, divljim svinjama, da se tako izrazim, uništi stanište, 
a ne prema subvencijama po grlu jer to za sad kažu i predstavnici ovčara i Poljoprivredna zadruga da 
bi to bilo svrsishodnije. Uključit ćemo tu i lovačka društva jer i oni bi trebali istaknuti prioritete. To 
nas čeka ove jeseni po pitanju alohtone divljači. Vjerujem da ćemo uskoro i s ministarstvom odraditi 
razgovor temeljem dokumenta kojeg smo im poslali i koji je svima poznat, ali ako nije bit ću ga 
slobodan proslijediti svim vijećnicima.  

- Pitanje festivala Fringe: Došlo je do buke u komunikacijskom kanalu. Naime, od nas nije 
zatražena nikakva dozvola. Festival je organiziran i vjerujem da organizator nema lošu namjeru i 
nisam sklon nikoga javno cipelariti. Mislim da ćemo uspjeti riješiti boljom komunikacijom da to 
bude, ako se održava na Cresu, na primjerenijoj lokaciji. Nakon toga sam se dao u istraživanje pa 
sam proučio kako se ti festivali održavaju u drugim gradovima, u Rijeci je to bilo u zatvorenom 
krugu, pa ako bude potrebno mi ćemo apelirati na organizatoricu da održi nešto tako jer je činjenica  
da je to granica umjetnosti, a umjetnost treba nekad biti i provokativna, ali ovo je nešto što nije bilo 
dobro popraćeno u gradu i vjerujem da postoje adekvatnija mjesta nego što su javne površine 
ugostiteljskih objekata u popodnevnim satima da se neke od tih aktivnosti izvršavaju, tako da 
zasigurno neće više biti tako. A što se tiče neke druge strane, ako se netko i skine gol, teško da tu 
može komunalni redar nešto napraviti. Govorim o nekoj drugoj situaciji i to je kršenje javnog reda i 
mira i tu bi trebala reagirati policija. Bilo bi zgodno da komunalni redari imaju neke ovlasti kao u 
Italiji, ali nažalost nemaju i to je dosta frustrirajuće u provođenju odluka o komunalnom redu. Ako 
ga bude, vjerujem da pitanje festivala sljedeće godine neće biti razlog za nezadovoljstvo, a oni koji 
žele takvu vrstu sadržaja će imati za to prikladan termin i prostor.  

- Pitanje subvencija odnosno stipendija: Prevladavajući stav već dugi niz godina u Gradu Cresu 
je da se stipendiraju svi redovni studenti i učenici koji se školuju izvan Cresa i Lošinja i to služi kao 
neka vrsta pomoći tim učenicima i studentima, odnosno kućnim budžetima njihovih roditelja, da im 
olakšaju studiranje izvan otoka. Za one koji su se pokazali da su deficitarna zanimanja mi smo ove 
godine uveli pojačane stipendije. Za te koji su se odlučili za tu stipendiju, nažalost za sada je samo 
jedna takva stipendija dodijeljena, će biti program da se vrati nakon završenog školovanja u Grad 
Cres raditi. Mi smo temeljem podataka HZZ-a i razgovora sa Srednjom školom definirali za tu godinu 
deficitarna zanimanja. Neću ih nabrajati da neko ne zaboravim, a sva su jednako važna. Prije svega 
tu je zdravstveni sektor, farmaceutika, iskazala se potreba za profesorom informatike, ali to nije ove 
godine polučilo one rezultate koje smo očekivali. Možda će se dogodine netko odlučiti učiti ili 
studirati nešto takvo, ali mislim da prije svega motivacija da budeš liječnik nije stipendija nego želja i 
volja, ali i na taj način ćemo ih probati potaknuti, a onda i vratiti na Cres. 

- Za gospodarsku karticu od prije 5-6 godina moram priznati da nisam čuo, ali nije loša 
inicijativa. Ne ovisi samo o nama, ali preuzet ćemo je pa ćemo razgovarati sa creskim 
gospodarstvom, barem onim većim koji to mogu sustavno organizirati pa da vidimo imaju li oni 
interesa u nekom predstojećem razdoblju i mogu li to organizirati da bude svrsishodno, odnosno da 
to koristi onima kojima je namijenjeno, a to su stanovnici koji tu prebivaju cijelu godinu. 

- Galerija Solis je u stanju koje nikome nije na čast, no mogu reći da smo u projekt Male barke 
3 ušli s tim prostorom da bude interpretacijski centar creskog kaića. Tu je i vijećnik Damijanjević koji 
se može uključiti u raspravu. Za tu namjenu mi izrađujemo idejni projekt koji bi, kad prođe u 
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Županiji, trebalo biti osigurani 100.000 eura za njegovo uređenje. Dogovoreno je da će TZ grada 
Cresa osigurati informatora koji će tamo biti prvi kontakt s turistima koji će biti zainteresirani za 
takav sadržaj. U drugim gradovima i općinama pokazalo se da ima interesa turista za takve sadržaje i 
nadam se da će se to dogoditi i kod nas naročito jer se Creski kaić kao manifestacija pokazao jako 
dobrim i prihvaćenim ne samo od domaćeg stanovništva nego i turista koji u to vrijeme borave na 
našem području. Taj prostor će imati kulturno-turističku namjenu, prije svega kulturnu, a i turističku 
jer će pružati informacije svima koji budu zainteresirani.  

- Vijećniku Damijanjeviću: Imam podatke od 1.1. do 24.6. Ukupno gledano smo nešto bolji u 
noćenjima, a u lipnju je nešto manji broj dolazaka, ali generalno gledajući situacija nije loša. Nikome 
ne pomaže loša medijska slika koja se stvara u javnosti, pogotovo u hrvatskim medijima, ali s druge 
strane oni koji pružaju usluge u turizmu bi trebali cijene prilagoditi svojim gostima jer treba biti 
razuman i iskren prema sebi da li bi ti toliko platio nešto tako u drugom gradu. 

- Prije usvajanja uredbe o uslužnim područjima smo odradili sastanke s državnim tajnikom u 
ministarstvu gospodarstva, bili smo prisutni na svim javnim savjetovanjima, na javnim tribinama, na 
panelima na kojima smo cijelo vrijeme isticali naše argumente za koje i dalje tvrdim da bi trebali biti 
uvaženi pogotovo u situaciji kad su zakon i uredba složeni na način na koji jesu. Postoje iznimke, a te 
iznimke su puno slabije od iznimke koja bi trebalo biti cresko-lošinjsko područje. Sve ide prema 
tome da se spajamo s Ponikvama, ali ja još ne bih odustao. Toliko je nezadovoljstva s tom uredbom 
da ne znam tko će je provesti na ovaj način. Imali bi mi razumijevanja za donositelja odluke, za 
Vladu, da postoje načela postupanja, ali postoje tri iznimke koje ruše ta načela pa nikad nećemo 
priznati da je to pošteno i pravedno napravljeno bez obzira na to koji je viši cilj i motivacija. Koliko 
god je moguće zaštitit ćemo naš vodoopskrbni sustav u okolnostima u kojima se nalazimo.  

- Prezentacija Susajde: projekt je od prije nekoliko godina, ima građevinsku dozvolu. 
Prvenstveni problem Susajde je njezina uporabna funkcija, a građevinski nije u stanju za to jer treba 
obnoviti krov, instalacije, kompletnu stolariju i nešto unutarnjeg prostora. To je primarno što 
moramo učiniti, procijenjena vrijednost radova nije mala, radi se o oko 6 milijuna kuna, to je nešto 
što će se sigurno protegnuti kroz narednu godinu i vjerujem da ćete to podržati u gradskom 
proračunu, uz druge izvore financiranja kao i do sada. Kad se ona uredi treba osigurati prostor, 
dnevni boravak za mlade kao što imamo za starije osobe blizu župne crkve, ali to mora biti i prostor 
za kulturne aktivnosti i događanja i naravno za sve one koji imaju potrebu za takvim prostorom, a to 
su sve naše udruge čije se aktivnosti mogu tamo uklopiti Predviđena je i kino dvorana, ali za to će 
trebati postojati komercijalni interes. U svakom slučaju prostori neće biti ni za koga nego za 
građane Grada Cresa i imat će široku javnu namjenu i s obzirom na njezinu veličinu trebala bi biti na 
korist većem dijelu populacije.  

- Fizioterapeut: Razgovarali smo pred nekoliko mjeseci s v.d. ravnatelja Doma zdravlja i o tom 
pitanju. Rekli smo da smo se spremni uključiti u financiranje uređenja prostora koji bi za to služio i 
potrebne opreme jer je to zbilja velika potreba naših sugrađana. Oni su to uzeli u obzir i 
razmatranje. Pitanje je i kadra koji vjerojatno i postoji na otoku, ali je trenutno na porodiljnom. Kad 
se sve to zbroji mogli bismo i tu uslugu u budućnosti imati. Gledajući na brojke kao što gleda HZZO, 
potpuno sljepilo vlada u zdravstvenom sustavu, pogotovo u ruralnim sredinama, ali to je neka druga 
tema. Vjerojatno to neće biti u nekakvoj mreži, ali Grad se u to može uključiti jer je to zdravstvena 
usluga koja bi poboljšala život svim našim sugrađanima.  

- Na pitanje vijećnika Kaštelana o Susajdi i festivalu sam odgovorio. 

- Zgrada starog vrtića: Razgovarao sam s najaktivnijom udrugom koja tamo koristi prostor, a 
to su Vežgani. Izrazila se potreba da se taj prostor uredi, tamo je sada otvoreno za sve, a kao da je 
ničije. Rekli smo da bismo mogli nakon sezone okupiti sve udruge koje tamo koriste prostor, da se 
popiše što je čije i kome što treba. Nakon toga da se sve iznese i uredi i da taj prostor dobije 
nekakvu svrhu. Drugi dio prostora koriste DVD i Društvo Naša djeca, te naše klape i taj dio ne bismo 
dirali jer one predstavljaju ipak nekakvu kulturu u Cresu. 
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- Vožnja motora je još jedan prometni problem. Neću obećati da ćemo problem riješiti, ali 
nastojat ćemo i mislim da je to nešto što s policijom možemo regulirati.  

- Biciklisti: Kad nema biciklističke staze biciklisti bi trebali prometovati na cesti. To možemo 
povezati s problemom prometovanja u staroj jezgri. Čini mi se da smo u tom dijelu nekih desetak 
godina zakasnili. Neki se ovdje sjećaju kad se događao projekt rekonstrukcije državne ceste, ne 
znam je li tada nije bilo prilike, mogućnosti, sluha ili čega, pa da se nije duž cijele dionice planirala 
biciklistička staza. To bi vjerojatno bio nešto veći trošak, ali pokazuje se na Lošinju od Osora do 
Nerezina da ima svoju funkciju. Mi možemo planirati na našim prometnicama, a ovo je pitanje koje 
možemo uputiti Hrvatskim cestama da vidimo postoji li mogućnost realizacije. 

- Oznake za Cres: slažem se, to ćemo iskoordinirati. 

- Dječje gradsko vijeće: preuzimam odgovornost, razgovarao sam s ravnateljem škole, jer se 
to ne može organizirati bez asistencije škole, malo je zapelo, pa je došao kraj godine kada to nema 
smisla jer oni su na ferijama. Nadam se da ćemo od jeseni formirati dječje gradsko vijeće. 

- Prekršaji i kazne: Na svaku prijavu, i ne samo na svaku prijavu nego na svako očigledno 
kršenje odluke o zabrani radova, komunalno redarstvo je izašlo na teren i na temelju zapisnika 
ispisalo obvezne prekršajne naloge. Naravno, oni se ne naplaćuju na licu mjesta i to će vjerojatno 
sve završiti na prekršajnom sudu pa će sud odlučivati temeljem činjenica kolika je opravdanost tih 
kazni. Ja vjerujem da su sve opravdane, ali ja sam vjerovao da su opravdane i u nekim drugim 
situacijama pa su kazne bile višestruko umanjivane. Zato ne mogu tvrditi koji ćemo iznos u proračun 
uplatiti od toga. Naravno da nije cilj uprihodovati od kazni jer to znači da netko nešto krši, ali bez 
kazni se to ne može riješiti. Reagirali smo i prema spomenutom HEP-u i prema privatnim izvođačima 
radima i od svih tih radova samo je jedno bilo opravdano u smislu da je bila intervencija jer je pukla 
cijev od vode pa je gospodin to morao u starom gradu sanirati. Ali 99% slučajeva je bilo kršenje 
odluke i za svako od tih kršenja mi smo postupili.  

- Tlačne probe: odgodit ću to pitanje do druge točke dnevnog reda pa ćemo dobiti konkretnije 
informacije, ali činjenica je da na području Kimena i Miholašćice izvođač nije izvršio radove na način 
na koji je trebao izvršiti i da je tu čak Vodovod izašao ususret izvođačima, ali ne zbog izvođača nego 
zbog korisnika, kako bi se osigurao kakav - takav protok i prometovanje po tim cestama. Nije dobra 
situacija, upozoreni su i glavni izvođač i podizvođač pisanim putem i slijede sankcije ukoliko se to ne 
izrealizira. 

- Pretjecanje kolone na pristaništima: Na upravnom vijeću Lučke uprave se prema Pravilniku 
određenim kategorijama odobrava prednost ukrcaja. Jedna od kategorija su ljudi s liječničkom 
potvrdom zbog kroničnih bolesti, a najčešće su to maligne bolesti koji idu na terapije pa im se 
osigurava prednost ukrcaja. Kaže ravnatelj kad im ne bismo to osigurali nakon nekog vremena ih 
više ne bi bilo. Mislim da je to humano. Nešto su taxi prijevozi i sad ne govorim o intervencijskim 
vozilima. Pretjecanja ima, da li bi se tim preprekama to riješilo, nije to jednostavno, jer ako nekog 
želiš ostaviti tko ide pješke na trajekt moraš prijeći kolonu. Sad se to koordinira s lučkim redarima 
koji imaju službene mobitele, dvojica su i poprilično dobro to rade. Nema sankcija. Sam sam bio 
svjedok kad je jedno vozilo to učinilo pa su ga i Jadrolinija i lučki redarstvo stavilo na kraj, nisu ga 
htjeli pustiti u trajekt. Ja ne bih htio biti taj koji čeka hoće li ući jer je htio ići preko reda. Sela moraju 
imati osiguran pristup pa nisam siguran bi li prepreke bile nekakvo rješenje, a možda bi izazvale i 
veći kaos. Na zadnjem upravnom vijeću lučke uprave istaknuo sam da neka taxi vozila tu prednost 
koriste iako nisu taxi vozila, naime, stave taxi tablicu pa kad se ukrcaju skinu taxi tablicu. Ja sam bio 
svjedok poduzetnika s Cresa i Lošinja koji to rade i nije im na čast  i to je neprihvatljivo.    

- Buka i promet: Puno ovlasti imamo i trudimo se, teško je sve provoditi. S ugostiteljima smo 
razgovarali. Ukoliko malo promotrite grad kako izgleda vidjet ćete da su terase manje, neke su 
novoformirane jer su novi ugostiteljski objekti. Držimo se nekih načela, nismo nikome odobrili ništa 
izvan plana lokacija. Smanjili smo neke terase za koje smo smatrali da su prevelike i da sužavaju 
mogućnost normalnog protoka ljudi tako da mislim da se to može i osjetiti. Prije sezone smo 
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testirali dvije lokacije s interventnim vozilom, još uvijek ima nekih problema, ima i kršenja koji se 
rade sa stolom ili dva. Ali i njima ide komunalno redarstvo u popodnevnim satima, evidentira ih i ići 
će im obavezni prekršajni nalozi. Prvo im ide upozorenje da to ne čine, nakon toga idu kazne koje 
završavaju na prekršajnom sudu ukoliko bude žalbe, ako se ne plate odmah.  

- Napon električne energije: Ne znam točno o čemu se radi. Čini mi se da je bio kvar kad je 
bilo nedavno nevrijeme, ali ispitat ćemo s HEP-om. A kad smo kod Trinketa tamo se ne radi ništa. 
Kad vidim kako funkcionira uprava HEP-a tome se ni ne čudim. Osobno sam i predsjedniku Uprave i 
direktorima sektora, bilo na sastancima u županiji bilo na raznim susretima, izrazio nezadovoljstvo 
dinamikom i načinom kako se taj projekt realizira. Vidio sam da se projekti realiziraju na mjestima 
koja su puno manja i s puno manje sunčanih sati, a čini mi se da su ta mjesta povezana s moćnicima. 
To nije u redu jer su tu započeli, izašli smo im u susret. Rekao sam na sastanku u Županiji da je za 
nas apsolutno neprihvatljivo da krene druga faza koja je predviđena dok se ne riješi prva faza. To 
građani Grada Cresa nisu zaslužili.  

- Zdravstveno osoblje: Da, stigao je medicinski tehničar. Kad smo bili informirani da fali 
medicinsko osoblje dali smo se  u potragu za stanom. Možda je nekome izgledalo smiješno kad smo 
objavili onaj status, ali taj status je pomogao jer smo na taj način došli do stana. Na drugi način 
nismo mogli, ja sam u tih nekoliko dana okrenuo preko 30-ak brojeva, ne samo ja nego i dosta ljudi 
iz gradske uprave, a i neki od vas vijećnika. Uspjeli smo smjestiti medicinskog tehničara. Sad ćete 
me pitati kako to da nemamo stan za medicinskog tehničara, a ja ću vam vrlo jednostavno 
odgovoriti. Kad bi mi imali stan za medicinskog tehničara on bi možda u jednom trenutku bio 
prazan, plaćali bismo najam praznog stana dok se ne pojavi. Naime, mi ne zapošljavamo 
medicinskog tehničara niti ih imamo u džepu. Ja sam im predložio kako bih se ponašao da sam na 
čelu zdravstvene ustanove: uzeo bih torbu i otišao bih u BiH, Srbiju i ne znam gdje i pokušao bih 
privabiti te ljude da dođu raditi na naša, prije svega ruralna područja, ako ih nema na našem tržištu. 
Međutim, to za sada ne ide baš tako. Tehničar koji je došao je iz Hrvatske, mlad je i neiskusan, 
vjerojatno će mu trebati neko vrijeme da se prilagodi. U svakom slučaju bolje je da ga imamo nego 
da ga nemamo i trebamo mu pružiti podršku. 

- Poljoprivredno zemljište: dobili smo unazad tjedan dana od Županijskog državnog 
odvjetništva suglasnosti na prijedloge ugovora za sklapanje s korisnicima. Sklopit ćemo ugovore. 
Potpuna realizacija očekuje se ubrzo kod PTC-ova gdje nije došlo do promjene korisnika, a gdje 
treba uvoditi u posjed novog vlasnika starom korisniku treba omogućiti da iskoristi ovogodišnji 
usjev.  

Roby Orlić moli pismeni odgovor na pitanje vezano za održavanje festivala, konkretno koje su sve 
potvrde i dozvole potrebne za održavanje festivala, tko je zadužen za izdavanje tih potvrda i 
dozvola, te koje su dozvole izdane i tko ih je izdao. 

Marin Gregorović je rekao da će dostaviti pisani odgovor, a usmeno je odgovorio da svi koji 
održavaju bilo kakvu manifestaciju na javnom prostoru, a najčešće se radi o glazbenim koncertima, 
traže suglasnost Grada kojom je određeno vrijeme održavanja, a nakon što Grad izda suglasnost 
javno okupljanje se prijavljuje Policiji. U ovom slučaju se to nije dogodilo, niti je suglasnost 
zatražena niti je izdana. Za većinu drugih glazbenih koncerata do određenih sati Grad izdaje 
suglasnost jer ugostitelji traže suglasnost, a za ovo događanje niti jedan ugostitelj nije tražio 
suglasnost.  

Đanino Sučić se zahvalio na odgovorima, a za pitanje o kaznama za kršenje Odluke o zabrani radova 
traži pismeni odgovor. Komentirao je gradonačelnikov odgovor da se za kršenje javne površine daju 
opomene, dok se građane odmah kažnjavalo za smeće, za promašivanje ulaza za glomazni otpad, 
kad su stavljali sa strane. Vjeruje da se tada radilo mahom o umirovljenicima, iako nije nikad dobio 
odgovor na to pitanje kao i na puno drugih pitanja. Smatra da treba imati ista pravila za sve. Ako će 
se ići na opomene idimo na opomene, a ako će se ići na kazne idimo na kazne, ali onda svima isto, i 
umirovljeniku i građevinaru. Što se tiče tlaka vode u Miholašćicu očekuje da će se o tome popričati 



 10 

na sljedećoj točki dnevnog reda. A što se tiče pristaništa, kaže da se ne radi samo o kroničnim 
bolesnicima nego i o ljudima koji imaju dogovorene termine koji se čekaju po 2-3 mjeseca, negdje i 
po 6. Lučki redari su najčešće na kraju kolone, a ne na dvije lokacije, pa ne vide kolonu gore. 
Prisjetio se razgovora s ravnateljem lučke uprave koji je rekao da to nije njihova nadležnost 
međutim sve je to u funkciji ukrcaja i luke ili dolaska do sela. Ima i vozila koja nisu taxi, a imaju 
odobrenje, misli da neki saborski zastupnici imaju odobrenje za izvanredni ulazak, ali ne zna zbog 
čega je njima tako hitno kad ne cvikaju kartice. Predlaže prepreke otežane vodom ili pijeskom jer 
onda vozila koja preteknu kolonu moraju doći do lučkog redara na dnu i očitovati se zbog čega 
pretiču kolonu, radi li se o taxiju, vozilu koje ima dozvolu da ide po svoje radnike, linijskom 
autobusu, interventnoj službi, kroničnom bolesniku koji ima dozvolu, nekome tko doista može 
opravdati razloge zbog kojih mora stići do Rijeke u neko vrijeme, a postoje razno-razni razlozi ali bi 
ta osoba trebala objasniti o čemu se radi. Nezgodno je kad nekog preteknu dva vozila i idu kupiti 
kartu pa se ubace u kolonu, a onda netko ne stane na trajekt jer su ga dva vozila pretekla. Naravno 
da je ljut. Osvrnuo se i na Trinket jer smatra da solarna elektrana na Cresu nije ni luksuz, ni 
glumljenje ekologije. Solarna elektrana na Cresu regulira napon između onoga koji dolazi na Cres i 
onoga kojeg Cres i Lošinj potroše. 10% kojeg nosi elektrana na Trinketu je 10% kojim je kabel u špici 
sezoni opterećen prema podacima iz Županijskog prostornog plana 2011. Zato je projekt ušao 
izravno u provedbu kroz Županijski prostorni plan jer je regulirao preopterećenje kabla. Time dolazi 
u opasnost funkcioniranje cijelog elektroenergetskog sustava i zato je Trinket izmišljen da iznivelira 
potrošnju. Još je važno prstenasto povezivanje na Plomin kako bismo imali struju sa dvije strane, ali 
o tome nekom drugom prilikom.  

Marin Gregorović ispravlja netočne navode: nije prvo išla kazna jer su i građanima prvo išle 
opomene, toleriralo se poprilično dugo iako se sve evidentiralo, i na Facebooku je bila objava o 
tome. Što se tiče ugostitelja, nije isto kad je stol malo pomaknut i kad kršite zabranu izvođenja 
građevinskih radova. I prema ugostiteljima su išle opomene, a zatim kazne. Prema kršitelja zabrane 
radova nije išla opomena nego je odmah išao obavezni prekršajni nalog. Što se tiče lučke uprave ni 
u tome niste do kraja u pravu jer sam se nedavno vozio i jedan je lučki redar stajao iznad kučiće, a 
drugi dolje u pristaništu. Kad su dvojica u smjeni jedan je gore, a i to vjerojatno ovisi o karakteru 
lučkog redara, nisu svi isti, ali vidim da se trude. Slažem se da je namjera dobra, ali to oko prepreka 
bi moglo izazvati revolt kod onih koji to ne krše. Svatko se ima pravo spustiti na pristanište, samo se 
nema pravo ukrcati. Ali možemo i o tome razgovarati. A što se tiče HEP-a unazad nekoliko godina 
djelomično su zamijenili kablove i HOPS to mijenja. 

Mladen Dragoslavić se nadovezao na gradonačelnikov odgovor da su dva lovozakupnika, Orebica i 
Pramenka, a koliko je njemu poznato više je prijavljeno šteta na području Pramenke. Ako je to bio 
kriterij za odabir tko je bolji, a tko je gori treba biti svjestan da je na dijelu kojeg Orebica pokriva 
poljoprivreda do te mjere devastirana da se nema što prijavljivati. To je samo mala opaska da se ne 
bi krivim kriterijem poveli, pa da onaj koji više radi ne bi ispaštao zbog krivog odabira kriterija, a da 
onaj koji se šlepa i doveo nas je u ovu situaciju da prođe lišo.  

Marin Gregorović se složio s Dragoslavićem da je tamo više štete jer je više ovaca, a Pramenka je 
imala napad ne samo s juga nego i sa sjevera. Imali smo tu sastanak sa svim lovačkim društvima 
Cresa i Lošinja pa smo pokušali ostvariti nekakvu komunikaciju između njih jer je bilo situacija kod 
šteta da lovci iz Pramenke tvrde da prepoznaju svinje koje nisu s njihovog područja. Po veličini 
čeljusti i izgledu zuba zaključuju da su došle s drugog područja, a ne mogu dobiti dozvolu da odu 
loviti u drugo područje, primjerice kod Šljuke u Beleju. To smo probali malo iskoordinirati i čini mi se 
da je to malo bolje proradilo, ako ništa nekima savjest, ali nije to naravno sustavno rješenje, 
sustavno rješenje nisu samo lovne metode.  

Robert Kučić vjeruje da će špina na hidrant doći uskoro. Što se tiče biciklista i pješaka možemo 
stavljati stotinu znakova i opomena, ali ako se ljudi toga ne pridržavaju uzalud. Morat ćemo početi 
kažnjavati i strance i domaće. Mislim da će nas time ljudi više cijeniti, pa i vas kao gradonačelnika i 
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nas kao vijećnike. Moramo početi uvoditi red. Vidite da je čak i Dalmacija počela uvoditi red, da u 
Dubrovniku na Stradunu više ne možete vući kufer na kotačićima. Moraju biti zakoni isti i ako je 20. 
lipnja zabrana građevinskih radova, onda to vrijedi za sve.   

 

Ad. 2.  

Potpredsjednik Robert Kučić pročitao je prijedlog više od 1/3 vijećnika sukladno članku 27. 
Poslovnika da se predsjednika Gradskog vijeća izabere Robert Kučić. 

U raspravi su sudjelovali Marčelo Damijanjević, Marin Gregorović, Đanino Sučić i Roby Orlić. 

Nakon rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Odluka o izboru predsjednika Gradskog vijeća Grada Cresa, te će se objaviti u „Službenim 
novinama Grada Cresa“. 

Ad. 3.  

Stefano Negovetić obrazložio je Izvješće o radu i izvršenje financijskog plana za 2022. godinu 
Gradske knjižnice i čitaonice „Frane Petrić“. 

U raspravi je sudjelovao Robert Kučić. 

O ovoj točki dnevnog reda se ne glasa te se Izvješće o radu i izvršenje financijskog plana za 2022. 
godinu Gradske knjižnice i čitaonice „Frane Petrić“ prima na znanje. 

 

Ad. 4. 

Jelena Dunato obrazložila je Izvješće o radu i financijsko izvješće za 2022. godinu Creskog muzeja. 

U raspravi su sudjelovali Lara Bressan Antonina i Robert Kučić.  

O ovoj točki dnevnog reda se ne glasa te se Izvješće o radu i financijsko izvješće za 2022. godinu 
Creskog muzeja prima na znanje. 

 

Ad. 5. 

Ugo Toić obrazložio je Financijsko izvješće, završni račun i realizaciju programa rada za 2022. godinu 
trgovačkog društva OTRA d.o.o. 

U raspravi je sudjelovao Đanino Sučić.  

O ovoj točki dnevnog reda se ne glasa te se Financijsko izvješće, završni račun i realizaciju programa 
rada za 2022. godinu trgovačkog društva OTRA d.o.o. prima na znanje. 

 

Ad. 6. 

Neven Kruljac obrazložio Izvješće o poslovanju za 2022. godinu komunalnog društva Vodoopskrba i 
odvodnja Cres Lošinj d.o.o. 

U raspravi su sudjelovali Đanino Sučić, Marin Gregorović i Iva Krivičić Miočić.  

O ovoj točki dnevnog reda se ne glasa te se Izvješće o poslovanju za 2022. godinu komunalnog 
društva Vodoopskrba i odvodnja Cres Lošinj d.o.o. prima na znanje. 

 

Ad. 7. 

Neven Kruljac obrazložio Izvješće o poslovanju za 2022. godinu komunalnog društva Komunalne 
usluge Cres Lošinj d.o.o. 

U raspravi su sudjelovali Đanino Sučić i Marin Gregorović.  

O ovoj točki dnevnog reda se ne glasa te se Izvješće o poslovanju za 2022. godinu komunalnog 
društva Komunalne usluge Cres Lošinj d.o.o. prima na znanje. 
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Ad. 8. 

Neven Kruljac obrazložio je Izvješće o poslovanju za 2022. godinu trgovačkog društva Elektro-voda 
d.o.o. 

U raspravi su sudjelovali Đanino Sučić, Marin Gregorović, Marčelo Damijanjević i Natalija Marelić 
Tumaliuan.  

O ovoj točki dnevnog reda se ne glasa te se Izvješće o poslovanju za 2022. godinu trgovačkog 
društva Elektro-voda d.o.o.  prima na znanje. 

 

Ad. 9. 

Luka Vuković Župan i Marin Gregorović obrazložili su Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog 

dobra nekretnine pod oznakom č.zem. 1467/11 k.o. Valun. 

U raspravi su sudjelovali: Robert Kučić (koji je pročitao dopis Mjesnog odbora Valun), Marčelo 
Damijanjević i Marin Gregorović. 

Nakon zaključene rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Odluka o ukidanju statusa javnog dobra nekretnine pod oznakom č.zem. 1467/11 k.o. 
Valun, te će se objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

 

Predsjednik Robert Kučić je u 22:15 odredio stanku u trajanju od 10 minuta i pozvao predstavnike 
klubova vijećnika na dogovor u dvoranu za sjednice. 

U 22:20 nastavljena je sjednica, a prisutno je 12 vijećnika. 

Predsjednik Robert Kučić prekinuo je u 22:22 16. sjednicu Gradskog vijeća Grada Cresa i odredio da 
će se sjednica nastaviti u utorak, 11. srpnja 2023. u 18 sati. 

 

 

16. sjednica Gradskog vijeća Grada Cresa nastavljena je u utorak, 11. srpnja 2023. u 18 sati. 

Prisutno je 12 vijećnika i to predsjednik Robert Kučić i vijećnici: Lara Bressan Antonina, 
Marčelo Damijanjević, Mladen Dragoslavić, Marko Kaštelan, Iva Krivičić Miočić, Damir Kučić, Erik 
Mujagić, Roby Orlić, Eđidio Sepčić, Đanino Sučić i Eliana Zec Solina. Odsutna: Natalija Marelić 
Tumaliuan. 

Na sjednici su još prisutni: Marin Gregorović, gradonačelnik Grada Cresa; Marko Ferlora, 
pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela; Walter Salković, voditelj Odsjeka za stručne poslove 
Gradonačelnika i Gradskog vijeća; Luka Vuković Župan, voditelj Odsjeka za imovinsko-pravne, opće 
poslove i javnu nabavu (za 10., 11., 12. i 13. točku dnevnog reda); Karmen Surdić Benvin, voditeljica 
Odsjeka za proračun, financije i računovodstvo (za 19. točku dnevnog reda). 

 

Ad. 10. 

Luka Vuković Župan obrazložio je Prijedlog zaključka o zamjeni zemljišta za potrebe proširenja 

groblja u naselju Cres. 

U raspravi su sudjelovali: Marin Gregorović, Marčelo Damijanjević, Đanino Sučić i Marko Kaštelan. 

Tijekom rasprave je vijećnica Lara Bressan Antonina napustila vijećnicu te je prisutno 11 vijećnika.  

Nakon zaključene rasprave, sa 6 glasova „za“ i 3 „protiv“ i 2 suzdržana donesena je sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Zaključak o zamjeni zemljišta za potrebe proširenja groblja u naselju Cres te će se objaviti 
u “Službenim novinama Grada Cresa”. 
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Vijećnica Lara Bressan Antonina se vratila na sjednicu te je prisutno 12 vijećnika. 

 

Ad. 11. 

Luka Vuković Župan obrazložio je Prijedlog zaključka o sklapanju ugovora o zamjeni nekretnina te 
razvrgnuću suvlasništva na nekretninama za potrebe izgradnje javne prometnice OU-10 u Cresu. 

U raspravi je sudjelovao Marin Gregorović.  

Nakon zaključene rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Zaključak o sklapanju ugovora o zamjeni nekretnina te razvrgnuću suvlasništva na 
nekretninama za potrebe izgradnje javne prometnice OU-10 u Cresu, te će se objaviti u “Službenim 
novinama Grada Cresa”. 

 

Ad. 12. 

Luka Vuković Župan obrazložio je Prijedlog zaključka o sklapanju ugovora o otkupu nekretnine za 
potrebe izgradnje javne prometnice OU-10 u Cresu. 

Bez rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Zaključak o sklapanju ugovora o otkupu nekretnine za potrebe izgradnje javne prometnice 
OU-10 u Cresu, te će se objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

 

Ad. 13. 

Luka Vuković Župan i Marin Gregorović obrazložili su Prijedlog zaključka o utvrđenju najpovoljnije 
ponude i sklapanju kupoprodajnog ugovora za suvlasnički dio  nekretnine oznake č. zem. 1781/1 
k.o. Martinšćica. 

U raspravi su sudjelovali Đanino Sučić, Marčelo Damijanjević, Marin Gregorović i Mladen Dragoslavić. 

Nakon rasprave, sa 9 glasova „za“ i 3 „protiv“ donesena je sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Zaključak o utvrđenju najpovoljnije ponude i sklapanju kupoprodajnog ugovora za 
suvlasnički dio nekretnine oznake č. zem. 1781/1 k.o. Martinšćica, te će se objaviti u “Službenim 
novinama Grada Cresa”. 

 

Ad. 14. 

Damir Kučić obrazložio je Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama odluke o uređenju prometa na 
području Grada Cresa. 

U raspravi su sudjelovali Marin Gregorović, Marčelo Damijanjević, Đanino Sučić i Roby Orlić. 

Nakon zaključene rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Odluka o izmjenama i dopunama odluke o uređenju prometa na području Grada Cresa, te 
će se objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

 

Ad. 15. 

Damir Kučić i Marko Ferlora obrazložili su Prijedlog odluke o organizaciji, načinu naplate i kontroli 
parkiranja na javnim parkiralištima na kojima se vrši naplata na području Grada Cresa. 
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U raspravi su sudjelovali Đanino Sučić, Eliana Zec Solina, Roby Orlić, Marko Kaštelan, Lara Bressan 
Antonina, Marčelo Damijanjević i Marin Gregorović. 

Nakon zaključene rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Odluka o organizaciji, načinu naplate i kontroli parkiranja na javnim parkiralištima na 
kojima se vrši naplata na području Grada Cresa, te će se objaviti u “Službenim novinama Grada 
Cresa”. 

 

Ad. 16. 

Damir Kučić obrazložio je Prijedlog odluke o donošenju plana, programa i načina upoznavanja 
stanovništva Grada Cresa s opasnostima od požara. 

U raspravi je sudjelovao Marin Gregorović. 

Nakon zaključene rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Odluka o donošenju plana, programa i načina upoznavanja stanovništva Grada Cresa s 
opasnostima od požara, te će se objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

 

Ad. 17. 

Damir Kučić obrazložio je Prijedlog provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na području 
Grada Cresa za 2023. godinu. 

Bez rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Provedbeni plan unapređenja zaštite od požara na području Grada Cresa za 2023. godinu, 
te će se objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

 

Ad. 18. 

Damir Kučić obrazložio je Izvješće o stanju zaštite od požara i stanju provedbe godišnjeg 
provedbenog plana za područje Grada Cresa za 2022. godinu. 

U raspravi su sudjelovali Robert Kučić i Đanino Sučić. 

Nakon rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Izvješće o stanju zaštite od požara i stanju provedbe godišnjeg provedbenog plana za 
područje Grada Cresa za 2022. godinu, te će se objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

 

Ad. 19. 

Marin Gregorović i Karmen Surdić Benvin obrazložili su Prijedlog odluke o prvim izmjenama i 
dopunama Proračuna Grada Cresa za 2023. godinu s pratećim aktima. 

U raspravi su sudjelovali Đanino Sučić i Marko Ferlora. 

Nakon rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Odluka o prvim izmjenama i dopunama Proračuna Grada Cresa za 2023. godinu s 
pratećim aktima, te će se objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

 

 

U 20:05 sati predsjednik Robert Kučić zatvorio je 16. sjednicu Gradskog vijeća. 
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KLASA: 021-01/23-01/4 

URBROJ: 2170-4-03-01/1-23-39 

Cres, 11. srpnja 2023. 

 

Zapisnik sastavio:       Predsjednik Gradskog vijeća: 

Walter Salković       Robert Kučić 


